

Møte for G-felt 2021

Protokoll fra møte nr 6/21 for G-felt

Sted: Hos Hanan

Tidspunkt: 18.10.21

Referent: Lise Tøndel

Forfall: Lise Lundanger, Martin B. Høydal

Tilstede: Cecilie Klüver, Lise Tøndel, Hanan Kahero,

| Saksnummer | Sak |
|------------|--|
| 18-21 | <p>Julerettening Julerettening 27.11, serveres gløgg og pepperkake fra kl 17.45, Treet tennes kl 18.00.</p> <p>Lise hører med Utleira skolekorps om de har mulighet til å komme.</p> <p>Nisse? Martin har nissedrakt? Cecilie handler inn. Oppfordrer til å ta med egen kopp Lise og varmer gløgg Martin invitasjon? Lise L. deler ut.</p> |
| 19-21 | <p>Søke midler for 2022 G-Felt har pr nå for mye penger på konto, da det kun er tillatt til å ha 2x års tilskudd. Med bakgrunn i at Naboutvalget er i gang med å bytte ut blomsterkrukker og skal gå til innkjøp av ny benk, ønsker vi å motta tilskudd som vanlig for 2022.</p> |
| 20-21 | <p>Blomsterkrukker Lise T har vært i kontakt med LOG AS, som har levert blomsterkrukker til D og C felt tidligere. Det er blitt innhentet pristilbud. G-Felt bestiller i første omgang 4 krukker.</p> |
| | |

| | |
|-------|---|
| 21-21 | <p>Adkomst bussholdeplass</p> <p>Sak behandles etter henvendelse fra administrasjonen, på bakgrunn av søknad som er mottatt.</p> <p>Det har vært stort press på parkeringsplassen vår den siste tiden, og vi ønsker å se an hvordan det vil bli fremover på parkeringsplassen. Med tanke på ny parkeringsordning, vi vil se an om vi har en plass å avse.</p> <p>Lise T. sender tilbakemelding til administrasjonen.</p> |
| 22-21 | <p>Gjenbruksdag</p> <p>G-felt drøfter mulighet for å arrangere en gjenbruksdag, mulig til våren. Hvor beboere kan selge/ gi bort/ bytte ting. Naboutvalget drøfter videre ved neste møte.</p> |
| 23-21 | <p>Evt</p> <p>De aller fleste bankene trenger et strøk maling/beis. Dette taes videre mot dugnad.</p> |
| | <p>Neste møte:</p> |